



## Styrelseprotokoll No 6/2017

Ljunghusen

2017-06-08

Närvarande           Rickard Sommarin mötets ordf. (RS)  
                              Susanne Thomée (ST)  
                              Christer Jakobsson (CJ)  
                              Micke Kristensson (MK)  
                              Börje Svensson (BS)  
                              Rodika Klinge, kassör, (RK )  
                              Bosse Körner (BK)  
                              Per Jonas Quist (PJQ)  
                              Ann-Kristin Olsvold (AKO)  
                              Per Gullstrand (PG)

Övriga  
närvarande           Jörn Plato, (JP), revisor  
                              Peter Larsson (PL), biträd. revisor

Adjungerad           Stefan Rosenquist (SR), närvarande

Vid Pennan           Christer Jakobsson (CJ)

### 1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna.

## 2. Val av justeringsmän

Till justeringsmän valdes PG och PJQ.

## 3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

## 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes. Diskuterades ånyo formerna för utskick till styrelsen och att utskick kan ske i icke justerat skick.

## 5. Kassörens rapport

Inget väsentligt nytt. Verksamheten löper enligt budget. Diskuterades bl a prissättningen för gästbåtar. Tre-fyra obetalda båtplatser finns f n. Fyra - fem båtplatser i hamnen är lediga. Ca tio st i kanalen. Ca två mkr finns på kontot för depositioner, vilket följer förändringarna i medlemsantalet/båtplatser.

## 6. "På tapeten"

- Informerades ang mötet Vellinge kommun och SFV. Diskussionerna fortsätter och ev beslut om framtiden kan meddelas i augusti 2017.
- Informerades kring Jan Åke Hillarps, FNF, besök hos FBK.
- Diskuterades frågor kring informationen om Näset Runt, inbjudan av vissa funktionärer med resp för avtackande m m, samt effekter på antalet anmälningar av den samma dag förekommande Fyrtornsrundan mm.

## 7. Rapport från kommittéerna.

BS: Informerade om uppställandet av bokhylla och planerad grillkväll i juli 2017.

ST: Informerade om jourseschema, seglarskola, hamnvårdar och kommande tävlingsseglingar.

BK: Informerade om att restaurangen vill bygga två toaletter i anslutning till denna. Beslöts att FBK's godkännande krävs och att samtliga arbeten som skall utföras kräver fackmannamässigt genomförande. Beslöts att fungerande ventilation i duscharna skall ordnas omgående.

MK: Ytterligare arbeten på P-platserna västra sidan har utförts. Elinstallationer har bytts på flytbrygga. Jensen El har besiktigt ev skadade plintar.

PJQ: Ett flytmärke på seglingsbanan har försvunnit och efterlyses.

AKO: Kanalkiosken är ny sponsor. Två-tre annonsplatser är lediga. Restaurangen har utan medgivande tagit i anspråk en annonsplats vid p-platsen med hänvisning till restaurangen. Informerade vidare om Swedbankskylten.

Övriga. Inget särskilt att informera om.

## 8. Hamnkaptens rapport

Vaggorna skall tas bort på Östra sidan senast 2017-06-12. Fast elbrytarkontakt till kaffemaskinen måste enligt försäkringsvillkoren installeras i klubbhusets kök. Endast norra slussen kan hanteras av SFV på distans.

## 9. Övrigt

- a. "Styrelsemötet" 19 juni 2017 är inställt. Godkändes SR's semester 2017-07-14 – 2017-08-07. Anmäldes inbjudan till FBK från SFV till möte i Norrköping. Den allmänna meningen var att vi bör acceptera inbjudan, oaktat den osäkra situationen betr arrende, framtida hamnägande, inflytande för FBK, kommunens planer mm.
- b. ST informerade om seglingsevent 2017-07-02 med ca 26 deltagare, varav ca 21 st med synnedsättning. Ev skall motorbåtsägare tillfrågas om deltagande.
- c. Diskussioner försätter med Arbetsförmedlingen om vikarielösning betr vaktmästartjänsten och ånyo ang behovet av städtjänster.
- d. Diskuterades situationen med årligt återkommande osäkerhet kring arrendeavtalet avseende Östra sidan.
- e. Informerades om Näset by the Sea's nye restaurangchef och den bristande informationen från restaurangbolaget ang förändringar i verksamheten.
- f. Nästa styrelsemöte hålles enligt kalendern på hemsidan i klubbhuset kl 18.30.

## 10. Avslutning

Mötet avslutas.

Vid protokollet

CJ

Justerat

PG

PJQ